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Vragen van de leden Albert de Vries en Kuiken (beiden PvdA) aan de 
Ministers van Economische Zaken en van Infrastructuur en Milieu over het 
bericht dat TenneT een tracé voor hoogspanningskabels plotseling verlegt 
(ingezonden 16 september 2014). 

Mededeling van Minister Kamp (Minister van Economische Zaken) (ontvangen 
28 oktober 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Ook provincie «compleet verrast» door 380kV besluit»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het 380kV tracé dat aanvankelijk noordelijk van Oosterhout was 
gepland nu zuidelijk wordt aangelegd? Zo ja, kunt u toelichten waarom dit 
besluit wordt genomen? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in welke fase de ruimtelijke ordeningsprocedures zich 
momenteel bevinden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het van belang is om dergelijke grote wijzigingen in 
nauw overleg met de betrokken overheden te laten plaatsvinden? Zo ja, op 
welke manier gaat u dit vorm geven? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat communicatie naar en overleg met de direct omwo-
nenden van het allergrootste belang is? Zo ja, hoe gaat u hiervoor zorgen? 

Mededeling 

Op 16 september 2014 ontving ik de schriftelijke vragen die zijn gesteld door 
de leden Albert de Vries en Kuiken (beiden PvdA). Inmiddels zijn over 
hetzelfde onderwerp vragen gesteld door het lid Van Veldhoven (D66). De 

1 http://www.bndestem.nl/regio/oosterhout/ook-provincie-compleet-verrast-door-380-kv-besluit-
1.4519496
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vragen zullen in onderlinge samenhang worden beantwoord. De antwoorden 
zullen medio november aan uw Kamer worden toegestuurd.
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